
Göteborgs Bridgeförbund 201$20

Protokollfrån Styrelsemöte nr 5

Plats: Bridgens hus, J A Wettergrens Gata 5

Tid: torsdag den 13 februari 2AZA,kl.1-4.AO

Närvarande: Ordf. Kalle Rasmusson, Gunnar Östgård Olsson, Sten-Åke Thunberg, Bo Wallmander, Alf

Börjesson, Birgifia Lagnelloch Bo Hillström.

Frånvarande: Birgit Petersdn och Jan Jensen

1. Mötets öppnande:

Kalle Rasmusson förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. Dagordningen godkändes med tillägg under övrigt.

3. Val av Justerare:

Birgitta Lagnell valdes till justerare.

4. Föregående protokoll nr 4

Protokollet från den 12 december 2019 godkändes och lades till handlingarna.

5. Rolfs Bridge-cup 9 maj 2020

Carl Ek, tävlingsledare vid rubricerade tävling, var närvarade vid denna punkt.

Ca I le visade en ekonomisk ka I kyl för tävlingen.

Kalkylunderlaget diskuterades och Calle fick till uppgift att gå vidare med sin uppgift.

Marknadsföringen planeras ta fart ordentligt i slutet av mars.

Kalle Rasmusson meddelade, att BK S:t Erik avser att arrangera en egen Cup med Rolf-stöd till

hösten.

5. Status ekonomi

Bosse berättade, att vi vid årets slut hade ett underskott på 39OOO kronor. Dock finns det fakturor på

64000, så läget är helt under kontroll.

Löner betalas sedan tidigare ut en månad i efterskott. Bosse får till uppgift att ändra detta så att vi

följer praxis.

Försäljning av kortlekar, brickor och annat bridgematerial sköts av Mikael Cardell. Priserna bör sättas

så, att verksamheten går med en vinst på ca 25 %.

Styrelsen beslutade att samtliga kostnader för kommande silvertävlingar, skall täckas av

arrangerande klubb.



Bridgens Vänner vill ha underlag för de ansökningar, som har sökts av GBFs styrelse.

Sten-Åke föreslog att dessa kan infogas i styrelseprotokoll'

Bosse meddelade att Arnes Bridgeskola har sagt upp den ena kurslokalen. Detta innebär en ny lägre

årshyra - intäkter som då måste täckas av annan verksamhet.

Skatter och avgifter är betalda.

6. Status lagspelet och övrig tävlingsverksamhet

Sten-Åke meddelade att Calle har tagit över ansvaret för ligan efter det att Björn S. har slutat. Denna

verksamhet fungerar bra.

Bosse berättade att det dock är svårt att få korrekt underlag vid bidragsansökningar till Göteborg

Fritid, eftersom dessa kräver att varje medlem skall delta i minst 10 aktiviteter per år. Det är tyvärr

inte alla ligaspelare, som gÖr detta. Detta behöver ses Över.

Carl Ek och Philip Berggren delar på ansvaret att leda övriga tävlingar, som arrangeras av GBF-

7. Fördelning av Sörlings arbetsuppgifter efter nyår

Bosse hade gjort i ordning en lång lista, som visar hur Björns arbetsuppgifter har sett ut och hur de

lämpligen kan fördelas efter det att han nu har nu har slutat'

Styrelsen beslutade att i stora drag följa Bosses förslag'

8. Beställning av fler kortlekar

Bobo visade att problemen med färgerna på spelkorten är på väg att definieras och lösas. Han har

skickat ett underlag med specificerade färgkoordinater.

Leveransen av kortlekarna är på grund av den pågående Corona-epidemin skjuten på framtiden och

hans egen resa till Kina är inställd.

9. Lokalfrågan

En bridgespelare, som känner Platzers högste chef, kommer att engageras vid förhandlingarna om

vår kommande hyra.

Om vi väljer att satsa på en ny lokal har GBG Fritid aviserat att de kan ställa upp med borgenslån.

En ny möjlighet, med en befintlig lokal, har dykt upp vid Marklandsgatan'

10. Satsning på pensionärer

Birgitta meddelade, att vi avser att starta ett projekt, där pensionärer med ekonomiskt stöd från

Göteborg Fritid kan gå tre kurser (A, B och C) i Arnes Bridgeskola.

Någon speciell klubb för pensionärer, som har diskuterats inom s§relsen, kommer tills vidare inte att

startas.

Som vanligt ligger den stora svårigheten i att få nyblivna bridgespelare att övergå till tävlingsspel.

Kalle och Gunnar talar med Arne Larsson om detta'

1 L. Generationsbridgen

Gunnar meddelade att vi inte fick någon lärare till denna vår.

Till hösten har Axel Selv6n (junior) lovat att ställa upp.



14. Nästa möte och avslutning

Nästa möte förläggs tilltorsdagen den 26 mars klockan 14.00.

Kalle Rasmusson avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Vid protokollet: Justeras:

Mk'*il'


